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PROTOKÓŁ  Nr 44.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  26 września 2012r. 
 

 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Porządek: 

 

1.  Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie 

od 29.08.2012r. do 25.09.2012r. 

2. Uwagi do informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych 

instytucji kultury za I półrocze 2012 roku. 

3. Projekt uchwały ustanowienia tytułów: „Honorowy Obywatel Gminy 

Tłuszcz” lub „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz” oraz przyjęcie 

regulaminu zasad i trybu nadania i pozbawienia tych tytułów. 

4. Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1. 

01.09.2012r. – Konary, obchody 73 rocznicy wybuchu II Wojny Światowej, 

Radny Sasin Tadeusz wyraził swoje podziękowanie obecnym na 

uroczystościach radnym, pocztom sztandarowym, chórowi „Lux Mea” oraz 

zespołowi, który przygotował teren wokół pomnika. 

02.09.2012r. – Pożegnanie Lata w Tłuszczu, 

03.09.2012r. – zebranie Terenowego Koła Pszczelarzy, 

06.09.2012r. – zebranie Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli, 

16.09.2012r. – IV Powiatowe Zawody Sikawek Strażackich, 
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20.09.2012r. – wspólny wyjazd integracyjny Klubów „Uśmiech Jesieni” i 

Towarzystwa Emerytów, Rencistów i Nauczycieli do gospodarstwa 

agroturystycznego „Po kądzieli”, 

22-23.09.2012r. – II Ogólnopolskie Dni Pszczelarzy w Pszczelo Woli, 

- XIX Kongres Europejskiej Federacji Związków Pszczelarzy                       

Apislavii, 

24.09.2012r. – Otwock – spotkanie „Zdarzenia muzealne „Wierzba”, 

    - Sesja popularnonaukowa „Nasza historia, nasza pamięć. 

Dąbrówka na historycznej mapie Mazowsza”.  

Uczestnictwo radnego Laskowskiego w kolejnych rozgrywkach Ligi Bobra oraz 

w projekcie „Sprawny urząd” w Pomiechówku. 

Radny Stefan Mikiciuk poinformował, iż trwają przygotowania Chóru 

Miejskiego Lux Mea do występu w najbliższą na Przeglądzie Pieśni 

Żołnierskich i Patriotycznych w Sochaczewie. 

Radny Fydryszek Włodzimierz poinformował, że mieszkańcy zgłaszali do 

radnego uwagi odnośnie niewłaściwego charakteru Dożynek 2012 w 

Postoliskach. Radny popiera w pełni zdanie Pani Mieczysławy Kaska, które 

zostało wypowiedziane na XVII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu w dniu 

17.09.2012r. 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji radny Tadeusz Sasin zapytał członków Komisji, czy 

wnoszą uwagi do informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 

I półrocze 2012 roku. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił uwagę na pewne nieścisłości, które wynikają z 

nieodpowiedniego wydatkowania środków finansowych na działalność CKSiR, 

które zgłosi na Komisji Rewizyjnej. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Ad 3.  

Radny Tadeusz Sasin wnioskuje, aby projekt uchwały ustanowienia tytułów: 

„Honorowy Obywatel Gminy Tłuszcz” lub „Zasłużony dla Gminy Tłuszcz” oraz 

przyjęcie regulaminu zasad i trybu nadania i pozbawienia tych tytułów został 

przedłożony pozostałym Komisjom Rady Miejskiej w Tłuszczu do zapoznania 

się, aby na najbliższej sesji został wprowadzony do porządku obrad. 

Ad 4. 

Radny Stefan Mikiciuk – byliśmy świadkami i uczestniczyliśmy poniekąd w 
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bardzo przykrej sprawie, kiedy to Pan dyrektor CKSiR wobec naszego kolegi 

radnego Włodzimierza Fydryszka poczynił niestosowne, niesłuszne zarzuty i to 

poszło w eter, w świat. Uważam, że stanowisko Komisji powinno być bardzo 

stanowcze i potępiające taki sposób działania dyrektora Centrum Kultury. Było 

to kilka dni temu. Jest to nie na miejscu, niesłuszne i nie przeprowadzono 

żadnych rozmów z radnym Fydryszkiem, tylko od razu bezpodstawnie zresztą 

podjęto działania szkalujące radnego Fydryszka. 

Radny Fydryszek złożył oświadczenie o następującej treści.  

Radny Fydryszek – oświadczam, że nie brałem uczestnictwa w żadnej, jak to 

dyrektor mówi, libacji alkoholowej na Stadionie w Tłuszczu. Nie udostępniłem 

klucza do budynku przede wszystkim, bo otwierał ten budynek mój kolega Pan 

Leszek Panasiewicz, o czym mówi publicznie. Jestem zbulwersowany w jaki 

sposób dyrektor CK chciał mnie pomówić. Jest to zupełny brak kultury, tym 

bardziej, że zrobił to świadomie. Jestem pewien, że wiedział, że mnie tam nie 

było. Trzymał to 9 dni. Sytuacja jaka była miała miejsce 10.09.2012r., a dyrektor 

napisał o tym po Sesji, wiadomo 19.09.2012r. Jestem zbulwersowany, że pan 

Wysocki nie skontaktował się ze mną przez te 9 dni, nie ustalił, czy byłem, czy 

nie byłem po meczu na stadionie. Tym bardziej, że od dwóch lat nie gram w 

drużynie Oldboy’i, bo grają ludzie młodsi (grają 35-latkowie), a ja gram w 

drużynie Weteranów, która rozgrywa mecze w innych terminach. Zachowanie 

dyrektora było poniżej pasa. Nigdy nie wchodziłem  na jego teren. On obraził 

mnie jako osobę publiczną, czyli jako radnego, trenera i obraził całą moją 

rodzinę. Przygotuję pozew do sądu i sąd to wyjaśni. Tym bardziej, że dyrektor 

następnego dnia wycofał się z całej skargi, ale dopiero po mojej interwencji i 

przeprosił mnie niby publicznie. „Mleko się rozlało” i sprawa będzie miała finał 

w sadzie. Tym bardziej jestem zbulwersowany, że Pan dyrektor opierał się na 

doniesieniach, jak twierdzi w tym oszczerstwie. Nawet w przeprosinach 

przyznał, że oparł się na doniesieniach i w związku z tym, że doniesienia te nie 

były prawdziwe to mnie przeprasza. To jest karygodne. Taki człowiek w ogóle 

nie powinien pracować nigdy w życiu w placówce zajmującej się kulturą, bo nie 

ma nic wspólnego z kulturą. Nigdy publicznie nie powiedziałem, że dyrektor 

jest złym dyrektorem. Zawsze mówiłem, że imprezy, które robi, to robi w 

sposób profesjonalny. Nie podobały  mi się tylko ostatnio jego wyliczenia. Żeby 

było jasne, nie powiedziałem, że jest taki, czy inny, że się nie nadaje na swoje 

stanowisko, a on potraktował mnie w taki sposób, że jest to nieprawdopodobne. 

Radny Tadeusz Sasin  poparł wyrażone zdanie przez radnego Stefana Mikiciuka 

i stanowisko radnego Fydryszka. Dodał jedynie, że dziwi się, że gdy wpłynęła 

na jego osobę skarga dyrektora Wysockiego do Komisji Oświaty, Kultury i 

Zdrowia to nikt z radnych nie zareagował w taki sposób. 

Radny Kamil Laskowski stwierdził, iż według niego Komisja Oświaty, Kultury i 

Zdrowia powinna zainteresować się obecną sytuacją CKSiR w Tłuszczu, gdyż 

na ostatniej Sesji Rady Miejskiej środki o które wnioskował dyrektor Wysocki 
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na działalność CKSiR nie zostały przekazane i ze słów Pani Skarbnik z 

ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji wynika, że może zabraknąć 

finansów na funkcjonowanie Centrum (wynagrodzenia pracowników). Radny 

Laskowski zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Pana Tadeusza Sasina, aby 

na obecnie trwającym posiedzeniu poświęcić czas na w/w sprawę oraz na temat, 

jak Centrum Kultury Sportu i Rekreacji będzie funkcjonowało do końca roku. 

Czy będzie wydelegowana jakaś osoba do pełnienia obowiązków z urzędu lub z 

Centrum do momentu wyboru nowego dyrektora. Radny Laskowski sprawdził 

kalendarz imprez opublikowany CKSiR i do końca roku jest jeszcze 

zaplanowanych kilka wydarzeń, m.in. Koncert Papieski, Święto 11-go 

Listopada, Mikołajki itp. Zdaniem radnego należałoby zaprosić Burmistrza  na 

posiedzenie, aby zapytać co dalej, żeby uniknąć ewentualnych problemów. 

Radny Fydryszek wyjaśnił, że ze sprawozdania z wykonania budżetu CKSiR, 

które dyrektor przedłożył Burmistrzowi, wynikało, że na dzień 30 czerwca br. 

płace zrealizowano w 54%, zrealizowane imprezy i koszty stałe były w 86%. Z 

płac zostało środków na poziomie 46% do wykorzystania i 14% z kosztów 

stałych na następne pół roku, więc to daje 60% jeszcze do wydatkowania z 

zakładanego budżetu przez dyrektora. Jednakże organizowane wydarzenia 

kulturalne zostały sfinansowane z zabezpieczonych środków finansowych na 

płace i stąd powstał taka sytuacja.  

Radny Laskowski uważa, iż należałoby zwrócić się o wyjaśnienia do Głównej 

Księgowej CKSiR, ile tak naprawdę środków finansowych zostało. Pan radny 

uważa, że wydarzenia kulturalne można ograniczyć, lecz nie można ograniczyć 

pensji pracownikom. Zastanawiające jest dla radnego Laskowskiego, co dalej z 

zaplanowanymi uroczystościami, które ujęte są w kalendarzu imprez CKSiR i 

widnieją na BIP’ie. Czy jeśli nie ma środków finansowych  na organizację to,  

harmonogram o którym mowa powinien być zaktualizowany i ponownie 

opublikowany. Należy również sprawdzić, czy zostały podpisane jakiekolwiek 

umowy, które są zobowiązujący z firmami, wykonawcami za zaplanowane do 

końca roku 2012 imprezy, koncerty, obchody.  

Radny Tadeusz Sasin zaproponował, aby sprawami finansowymi zajęła się 

Komisja Budżetu i Inwestycji wraz z Komisją Rewizyjną. Przewodniczący 

Komisji zaproponował, aby do tego tematu powrócono na kolejnym spotkaniu 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje o przedstawienie informacji 

dotyczących planowanych wydarzeń kulturalnych zgodnie z rocznym 

harmonogramem pracy CKSiR dostępnym w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Komisja dodatkowo wnioskuje o informację dotyczącą ewentualnych umów 

podpisanych z wykonawcami przyszłych wydarzeń kulturalnych, koszty związane 

z umowami oraz ewentualne kary za rozwiązanie umów. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje o wsparcie organizacji 

pozarządowych w roku 2013 oraz zwiększenie dotacji dla nich na poziom 30% 

(również dla TKS Bóbr, gdyż powstały nowe grupy).  

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje o zabezpieczenie środków 

finansowych na organizację przyszłorocznych warsztatów muzycznych Chóru 

Lux Mea. 

 

Pisma korespondencyjne: 

1. Pismo Burmistrza Tłuszcza nr B.0053.32.2012 wraz z załącznikami 

z dnia 31.08.2012r. w sprawie przekazania skargi Skarżącej na 

Dyrektora ZGKiM do rozpatrzenia przez Radę Miejską w Tłuszczu 

zgodnie z kompetencjami – załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia zapoznała się z treścią pisma. 

2. Pismo wystosowane przez Ochotniczą Straż Pożarną w Tłuszczu z 

dnia 4 września 2012r. (nr4640) do Rady Miejskiej w Tłuszczu i 

Burmistrza Tłuszcza odnośnie zabezpieczenia w budżecie na 2013 

rok kwoty 150tys zł na zakup nowego samochodu ratowniczo-

gaśniczego – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Komisja popiera i sugeruje, aby jednostka zwróciła się również do firm 

ubezpieczeniowych o pozyskanie dotacji. 

3. Wniosek o wypłatę odszkodowania (nr 4278) w wysokości 54 668 

zł tytułem obniżenia wartości nieruchomości  położonej w Tłuszczu 

związanej z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Komisja popiera wypłatę odszkodowania. 

 

Radny Włodzimierz Fydryszek wyraził swojej spostrzeżenia odnośnie braku 

organizacji przez dyrektora Henryka Wysockiego różnego rodzaju zawodów 

sportowych dla najmłodszych przez okres działalności CKSiR. Radny, gdy był 

animatorem sportu zorganizował Akademię Orlika na którą można otrzymać 

dofinansowanie przez Szkolny Związek Sportowy. Radny stwierdził, że 

wszystko zależy w głównej mierze od animatorów sportu, gdyż to oni powinni 

wystąpić z odpowiednim wnioskiem do Szkolnego Związku Sportowego o 

organizację takiego turnieju ze środków zewnętrznych. Pan Fydryszek zwraca 

się z prośbą, aby obecni animatorzy zainteresowali się organizacją Akademii 

Orlika dla najmłodszych, gdyż jest to bardzo cenna inicjatywa. 

Radny Kamil Laskowski poinformował, że będą organizowane rozgrywki 

parafialne na Mazowszu w którym będzie brała  drużyna z parafii Przemienienia 
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Pańskiego w Tłuszczu. Radny zajmuje się kwestiami organizacyjnymi z 

własnych środków powstałej drużyny. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  1 października  2012r.  

o godz. 14.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 01.10.2012r. 

    


